
  PROTOKOLL 
2022-10-26 

Styrelsemöte Finsam Lekeberg och Örebro 
 
 

Tid och plats:  Onsdag 26 oktober kl. 13.00-16.00, Rudbecksgatan 26  

Närvarande:  Styrelsen    

 Jessika Ekerbring, Örebro kommun, ordförande   

Kjell Edlund, Lekebergs kommun, vice ordförande 

 Ingrid Båve, Region Örebro län, ledamot 

Lennart Carlsson, Region Örebro län, ersättare 

Erika Karlsson, Försäkringskassan, ledamot 

Allen Ustamujic, Arbetsförmedlingen (ersätter Ulla Strauss för dagen) 

  

Tjänstepersoner, föredragare 

Linda Carlsson, förbundschef 

Fatma Uzun och Jenny Fernros, redovisningskonsult och VD/Auktoriserad revisor 

Freveko 

 

Frånvarande:  Ulla Strauss, Arbetsförmedlingen, ledamot   

John Hägglöf, Lekebergs kommun, ersättare 

Åsa Brodd, Försäkringskassan, ersättare 

Johan Wittenfelt, samordnare Örebro kommun, föredragare 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://sign.visma.net/sv/document-check/a879f6a8-8120-488c-b511-e70f3ace2cee

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



  PROTOKOLL 
2022-10-26 

Styrelsemöte Finsam Lekeberg och Örebro 
 
 

§ 421 Ordförande öppnar mötet  

 

§ 422 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen med undantag för punkt 7, Projektansökan 

Samverkansteamet 2023, som bordläggs.  

 

§ 423 Val av justerare 

Styrelsen beslutar att utse Kjell Edlund till justerare.  

 

§ 424 Föregående protokoll 

Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll och lägger det till handlingarna.   

 

§ 425 Förbundschefen, nuläge 

Det finns behov av att se över förbundets organisation och administration för att skapa ett mer 

hållbart arbete över tid. Styrelsen behöver prioritera och se över frågan om stödstrukturer och 

huruvida förbundet fortsättningsvis ska vara arbetsgivare åt kanslipersonal eller om kanslipersonal 

ska vara anställd hos någon av parterna.  

 

§ 426 Nytt datum för styrelsemöte i november 

Styrelsen beslutar att justera nästkommande styrelsemöte till torsdag den 24/11 kl. 13-16.  

 

§ 427 Ekonomi och kvartalsrapport  

Fatma Uzun och Jenny Fernros från Freveko ger information om en ny rutin, i samråd med 

förbundschef, gällande betalning av medlemsbidrag 2023. Framöver kommer mailutskick om 

rekvirering av medlemsbidrag + rekvisition skickas ut till kommunerna och regionen i januari. Tidigare 

har mailutskick utgått utan efterföljande rekvisition.   

Förbundschefen informerar om att Försäkringskassan meddelat statlig medelstilldelning på 4 000 000 

kr för 2023, dvs. enligt önskemål. 

Jenny Fernros presenterar förbundets ekonomiska läge utifrån kvartalsrapport 3. Verksamheten har 

förbrukat 1 181 000 kr mindre än budgeterat. Orsakerna är kända sedan tidigare och handlar framför 

allt om vakanta tjänster på kansliet och i Mottagningsteamet Lekeberg och Samverkansteamet 

Örebro. Extra insatser utifrån det ekonomiska läget har beslutats och till viss del genomförts, även 

om kostnaderna för dessa inte syns i kvartal 3.  

https://sign.visma.net/sv/document-check/a879f6a8-8120-488c-b511-e70f3ace2cee

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



  PROTOKOLL 
2022-10-26 

Styrelsemöte Finsam Lekeberg och Örebro 
 
 

Prognosen för helåret pekar på ett överskott på 1–1,5 miljoner. Rekommendationen är att medlen 

förbrukas så att det egna kapitalet minskar. Det är viktigt att styrelsen planerar för hur medlen ska 

användas och tänker både kortsiktigt och utifrån en treårsperiod.      

 

§ 428 Rapport kring extra aktiviteter/insatser utifrån avvikelser i budget  

Förbundschefen ger ett nuläge kring aktiviteterna att utbilda gruppledare i ACT och köp av 

arbetsträningsplatser på Rosängen. Upphandling av utbildningsleverantör i ACT har genomförts via 

Örebro kommun och utbildningen beräknas starta i januari 2023. Arbetsträningsplatserna på 

Rosängen påbörjas i november och har upphandlats inom Örebro kommuns ramavtal. Kostnaderna 

följer aktiviteterna varpå majoriteten av kostnaderna kommer under verksamhetsår 2023. Budget 

revideras därefter.  

 

§ 429 Arvodesunderlag inkl. reseersättning  

Ifyllnad av blanketter, bl. a. för resa till planeringsdagarna i Loka Brunn.   

 

§ 430 Beredning inför verksamhetsplan 2023  

Förbundschefen informerar om att en arbetsgrupp bildats för att ta fram förslag till VP och budget 

2023. I arbetsgruppen ingår förbundschef, Kjell Edlund och Sofia Olsen. Erika Karlsson önskar också 

ansluta sig till gruppen. Möten är planerade och ekonomistöd från Freveko kommer kopplas på. 

Förbundschefen presenterar förslag på underlag till verksamhetsplan, baserat på resultatet från 

planeringsdagarna, intervjuer och möten med parterna, samt medskick från berednings- och 

styrgruppen. Styrelsen lämnar synpunkter på det presenterade förslaget. Styrelsen anser bland annat 

att det är bra att referens till Finsamlagen § 2 finns med, att nuvarande vision ersätts med en mer 

utförlig vision, att värdegrundspunkterna kvarstår och att de föreslagna målen fungerar i det stora 

hela med några smärre språkliga justeringar. Därutöver spånades det fram exempel på aktiviteter. 

Styrelsen anser till exempel att förbundet är i ett läge där det är fördelaktigt att köpa tjänster för 

exempelvis genomförande av en nulägesanalys/behovskartläggning, men att det på sikt vore bra att 

anställa fler personal till kansliet. Styrelsen ger det generella medskicket att det är viktigt att mål och 

aktiviteter är rimliga och inte blir för omfattande. Less is more.  

Vidare anser styrelsen att tidpunkten för styrelsemöten, onsdagar kl. 13-16, fungerar bra och ställer 

sig positiv till idén med en länsövergripande lunch-lunch-konferens med vaktavlösning för gamla och 

nya styrelseledamöter i mars.  

 

§ 431 Attest och delegation 

Förbundets styrdokument för attest och delegation behöver ses över då det idag kan uppfattas som 

otydligt. Förbundschefen kommer att lyfta frågan med de andra förbundscheferna i länet för 

eventuellt samarbete. Förslag till nytt styrdokumentet kommer stämmas av med revisor.  
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§ 432 Beviljande av ansvarsfrihet  

Försäkringskassan har beviljat ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2021. Regionen är nu 

den part som inte inkommit till förbundet med information om beslut. Vi vet dock att regionen har 

fattat beslut om att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen 2021.  

 

§ 433 Ny hemsida, Swesco Media  

I enlighet med VP och aktivitetsplan 2022 har förbundschefen och de fyra samordningsförbunden i 

länet arbetat med att ta fram förslag på leverantör till en ny hemsida. Hemsidan ska ha samma 

struktur som idag med en övergripande ingång och fyra specifika för respektive förbund, med ny 

grafisk profil i linje med Finsams nationella. Två anbud har inkommit och Swesco Media har tilldelats 

uppdraget.   

 

§ 434 ESF-projektet Fördjupad BIP/VTA-samverkan 

Det finns intresse från minst en part från berednings- och styrgruppen att medverka i det nya ESF-

projekt, utifrån BIP, Örebro kommun. Förbundschefen har därmed signerat en avsiktsförklaring om 

att vi avser att medverka i kompetensutvecklingsinsatser i det nya projektet med 

Samordningsförbundet Centrala Östergötland (SCÖ). SCÖ informerar också om en ny ESF-utlysning i 

februari som matchar VTA, varpå det kommer en ny förfrågan om detta i höst.  

 

§ 435 Mötesrapport  

Genomförda möten/konferenser: 

• NNS Indikatorkonferens i Stockholm 19/9. Linda och Johan Wittenfelt har deltagit.  

• Workshop om Finsams framtid utifrån ESF-projektet BIP, VTA och samverkan i Linköping 

26/9. Linda och Olle Kalat är de förbundschefer från länet som deltagit.   

• Planeringsdagar i Loka Brunn 29–30/9. Positiva reaktioner.  

• NNS extra medlemsmöte i Arlanda 7/10. Kjell har deltagit, extra info om läget med SUS.   

• Berednings- och styrgruppen 21/10. Linda har förmedlat inspel.  

• Finsammässan i Örebro 24/10. Linda, Kjell, Ingrid, Lennart och Erika är de från styrelsen som 

deltagit; mestadels positiva reaktioner.  

 

Kommande möten/konferenser: 

• Studiebesök till Vaeksthuset, Köpenhamn 31/10–3/11. 7 deltagare från Örebro och 

Lekebergs kommun medverkar under nästa vecka.  

• Psykiatrivecka i Örebro 16/11 kl. 16-18. Det förekommer flera aktiviteter i länet under 

psykiatriveckan, ex. Öppet hus på Fontänhuset.  

• Konferens Ökad upptäckt av våld 7/12, fm. Linda och Kjell åker.   

• NNS Medlemsmöte 7/12 kl 16-19. Linda och Kjell åker. 
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